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Voorzitter, Laat ik meteen met de deur in huis vallen, de begroting ziet er goed uit. Eerlijk is eerlijk, 
het zou vreemd zijn als we dat niet vonden. Deze eerste begroting van dit college is een uitwerking 
van het coalitieprogramma, ‘Samen doen, Eerlijk sociaal en ambitieus’ waar onze handtekening 
onder staat. 

Die titel van dat programma dekt wat ons betreft heel goed de lading van deze begroting. We 
hebben het hier vandaag over een eerlijke, sociale en ambitieuze begroting. Weert staat er ondanks 
alles financieel best goed voor, nu en in de komende jaren.  

Ondanks alles. 

Weert Lokaal is een optimistische partij, maar ik zei niet voor niets ‘ondanks alles’. In de wereld en in 
ons land gaat het alles behalve goed. Weert ontsnapt daar helaas niet aan. Alleen al een opsomming 
van alle internationale en nationale crisis, die ik hier niet ga geven, maakt duidelijk dat er geen reden 
is om vrolijk of uitbundig te doen. 

Voordat we in inhoudelijk op de begroting ingaan wil ik daarom eerst een oproep doen. Meer een 
hartenkreet eigenlijk. 

Veel Weertenaren komen of zitten op dit moment in de problemen. Financiële problemen. 
Dat zijn al lang niet meer alleen de mensen met de kleinste beurs. We kennen allemaal wel 
iemand. Vaak dichtbij, misschien gaat het met jezelf wel niet zo goed.  

Er is een taboe om daarvoor uit te komen. Helaas, want er is nu minder dan ooit een reden 
om je ervoor te schamen. We hebben in Weert een uitgebreid armoedebeleid. We weten dat 
het college bekijkt of iedereen die in de problemen komt hiervan gebruik kan gaan maken. 
Nogmaals, schaam je vooral niet om hulp te zoeken.' 

Weert lokaal is een optimistische partij, maar de zorgen die mensen hebben zitten in ons 
achterhoofd. Wij vinden het heel belangrijk om te luisteren naar waar het op straat over gaat, in 
gezinnen, op het werk, bij verenigingen, enzovoorts. Eigenlijk zouden we het daar vandaag ook hier 
vooral over moeten hebben.  

Voorzitter om dat te benadrukken en omwille van de tijd ga ik niet heel uitgebreid in op de inhoud 
van de begroting. In de aanloop naar deze begrotingsbehandeling heeft Weert Lokaal immers al 
vragen in de voorbereidende commissievergaderingen gesteld en daarna ook nog schriftelijk.  

Ten eerste de concrete wijzigingen die Weert Lokaal voorstelt voor deze begroting. Zoals genoemd, 
wij vinden het een goede begroting en daarom zijn het er maar twee. 

- Amendement A2 
- Amendement regisseur buitengebied 

Ten tweede enkele zaken die ik hier wel nog aan wil stippen. Zaken die ons opvallen, waar we kritisch 
op zijn, waar we toch nog een vraagje of een idee voor hebben. 

- In het algemeen over programma 1: Het is goed dat Weert inzet op bouwen. Er komen duizend 
woningen bij in de komende jaren. Ondanks dat wij ervan overtuig zijn dat het college er alles 
aan wil doen om de juiste hoeveelheid woningen, van de juiste kwaliteit, voor de juiste 
doelgroep op de juiste plek te bouwen vinden wij dat het concreter kan. Het wordt ons nog niet 
genoeg duidelijk hoe we dat willen gaan doen. We komen hier nog op terug. 

- De zelfbewoningsplicht, het voorkomen dat buitenlandse investeerders woningen opkopen en 
voor torenhoge prijzen aan expats verhuren. We hebben nog geen aanwijzingen dat dit gebeurt, 



maar wie weet dat we het ook in Weert gaan zien. Ziet het college dit, of is het al aan de hand? 
Moeten we er iets aan doen? 

- In het algemeen over de gebiedsontwikkeling Keent/Moesel. Wij zijn daar zeer positief over. 
Zorgvuldigheid, alles gaat stap voor stap. We hebben het vorige week gehad over de locatie 
Zevensprong. Voor Weert Lokaal blijft het belangrijk dat de gemeente in deze wijkontwikkeling 
de leidende rol heeft. Uiteraard doen allerlei partners mee. Wonen Limburg, Land van Horne, 
projectontwikkelaars als dingen concreet worden, enzovoorts. De gemeente, de gemeenteraad 
is altijd de belangrijkste partner omdat die de democratische beslissing achter zich heeft. De 
gemeente, de gemeenteraad stuurt. 

- Een vraag; wanneer komt de herziening nota arbeidsmigranten? Gezien de huidige 
ontwikkelingen zowel in de huizenmarkt, de toename van asielzoekers en het tekort in 
de sociale huizenmarkt is er dringend behoefte aan om de nota zo spoedig mogelijk te 
evalueren en actualiseren. Dit zou per ultimo 2023 gebeuren, maar gezien de 
maatschappelijke ontwikkelingen vindt Weert Lokaal het noodzakelijk dat dit toch 
eerder wordt opgepakt. Hoe staat het ermee? 

- Nog een vraag. Wanneer komt de herijking van de voorzieningenstructuur? 
- Een idee van Weert Lokaal (Peter). Kan de bewaakte fietsenstalling in de binnenstad verplaatst 

worden naar de Korenmarkt? We willen het gebruik van de fiets, ook de elektrische fiets 
stimuleren. Op de bestaande fietsparkeerplek is er geen ruimte voor uitbreiding, wellicht is er 
door het opgeven van enkele parkeerplaatsen op de korenmarkt meer plaats. De huidige 
bewaakte fietsenstalling kan uiteraard als onbewaakte plek behouden blijven. 

- De voedselbank. Wij hebben als Weert Lokaal veel contact met de voedselbank en horen tot nu 
toe geen berichten dat er problemen zijn. Maar een vraag aan de wethouder, heeft de 
voedselbank hulp nodig? En als dat zo is, kunnen wij die bieden? 

- Zomaar een kritische noot. Effecten en doelen noemen in wat je van plan bent is goed. Maar de 
gemeentebegroting benoemt als doel om het aantal volwassenen met overgewicht in de 
komende tijd te laten dalen van 51 à 55 of van 51 naar 55. Of andersom. De maakbare 
samenleving of een utopie? We gaan er geen harde noten over kraken. Maar doelen moeten wel 
logisch te onderbouwen zijn. Laotj mer zitte.  

- Een compliment aan het college. Op pagina 32 staat genoemd dat er voorbereidingen worden 
getroffen voor een urban sportsterrein. Wij zijn hier heel enthousiast over. Wij vinden het 
fantastisch dat een initiatief dat vanuit een betrokken Boshovenaar komt in de smaak valt en 
ervoor zorgt dat er stappen worden gezet om zo een bmx-baan in Weert mogelijk te maken. 

Tot slot. Het begin van de titel van het coalitieprogramma is ‘samen doen’. Wat Weert Lokaal betreft 
is en blijft dat een uitgestoken hand.  We zien in de samenleving dat discussies verharden. Misschien 
is dat ook wel logisch gevolg van de zorgen die mensen hebben. 

Laten we dat hier vandaag en ook in de toekomst in de raad een goed voorbeeld geven. Natuurlijk 
mag er op het scherpst van de snede gedebatteerd worden, maar laten we ervan uitgaan, van elkaar 
weten dat we allemaal het beste voorhebben voor Weert. Dat samenwerken altijd beter is dan de 
hakken in het zand zetten. 

Weert Lokaal is een optimistische partij en wij hebben er het volste vertrouwen in dat dit goed komt. 
Want er gaan gelukkig ook nog veel dingen goed, we moeten ze soms alleen willen blijven zien. 
Ondanks alles. 

Ik dank iedereen die heeft meegewerkt aan deze begroting en ik dank u voor uw aandacht. 


